
Concept Notulen Commissie Samenleving 2018-2022 
Subtitel Commissie Samenleving (video-conference) 
Datum 14-04-2020 
Tijd 19:30 - 22:00 
Locatie Digitale vergadering 
Voorzitter R.A. Teunissen 
Aanwezigen J.J. de Croix, Nanne van Dellen, Belinda Elfrink, J. Harmsen, M.B.M. Jansen, 

J.G.B.A.  Lombarts, C.H.M. van Merwijk, J. de Nooij, R.A. Teunissen, W.L.J. 
Voetdijk-ten Have, P. de Winkel en Hans Winters 

Afwezigen A. Ilhan en L. van der Velden 
Toelichting Dit is een digitale vergadering. 
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 Opening en vaststellen agenda 
 

Met kennisgeving afwezig: vertegenwoordiging van de fractie SP en mw. Ilhan, 
Lokaal Belang. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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 Inspraak 
Gelegenheid voor inwoners om zich tot de commissie te richten over 
geagendeerde en niet-geagendeerde onderwerpen die tot de competentie van 
de commissie behoren. 
 

Er hebben zich voor deze vergadering geen insprekers aangemeld. 
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 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
De commissie wordt gevraagd de besluitenlijst van de vergadering van 14 januari 
jl. vast te stellen. De vergadering van 11 februari jl. is vanwege het ontbreken 
van agendapunten komen te vervallen. De vergadering van 17 maart jl. heeft 
vanwege de corona-crisis niet plaatsgevonden. 
 

De commissie stelt de besluitenlijst van 14 januari ongewijzigd vast. 
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 Wensen en bedenkingen oprichting Stichting Liemerse Ambassade 
De raad wordt voorgesteld geen wensen en bedenkingen kenbaar te maken naar 
aanleiding van het voornemen van het college 
om stichting de Liemerse ambassade (mede) op te richten. 
 
Portefeuillehouder: wethouder Elfrink 
 

Commissie 
Na de inleiding door wethouder Elfrink worden in de eerste termijn vragen en 
opmerkingen gemaakt over: 
- de overige platforms/samenwerkingsverbanden die opgaan in de Liemserse 
Ambassade; 
- waarom nemen gemeenten nu dit initiatief en komt dit initiatief niet uit een van 
de overige samenwerkingsverbanden; 
- aan de hand van welke criteria wordt vastgesteld of de Liemerse Ambassade 
succesvol is; 
- wordt ook nog geprobeerd om de andere gemeenten uit De Liemers aan te 
laten sluiten en financieel te laten bijdragen; 



- wat gebeurd er als na twee jaar blijkt dat de Liemerse Ambassade geen succes 
is met de ambassade en met de platforms die er in zijn op gegaan; 
- wat is de relatie tussen de Liemerse Ambassade en de Economic Board; 
- 10 April is datum oprichting, deze datum is al gepasseerd. Is het bespreken van 
dit voorstel mosterd na de maaltijd?; 
- waarvoor/ voor welk project heeft de provincie de subsidie toegekend. 
 
College 
De portefeuillehouder reageert op de inbreng en beantwoordt de gestelde 
vragen. 
- In de Liemerse Ambassade zijn alle participanten die een rol spelen bij de 
uitvoering van ontwikkelagenda Economie en Werk gebundeld. Hiermee komt 
een einde aan de huidige versnippering van dit veld. 
- In de Liemerse Economische Visie zijn duidelijke doelstellingen opgenomen. 
Hierin ligt de opdracht aan de Liemerse Ambassade.  
- Naast de gemeenten Duiven, Westervoort en Zevenaar zullen de gemeente 
Doesburg en Montferland bij sommige projecten aansluiten. Hiervoor zullen zij 
dan ook een financiële bijdrage geven. Door de oprichting met drie volledig 
deelnemende gemeenten is er een stevige basis. 
- Na twee jaar moet de Liemerse Ambassade zelfstandig kunnen bestaan. Dat 
wil zeggen dat de gemeente ook niet meer de bijdrage van € 1 per inwoners zal 
afdragen. 
- Het is inderdaad al 10 april geweest maar de stichting is nog niet opgericht. Het 
ontvangen subsidiegeld staat op een tussenrekening bij de notaris. 
De subsidie is toegekend voor een project waarin statushouders opgeleid 
worden voor de maak-industrie. 
 
Toezeggingen: 
- de subsidieaanvraag en de -toekenning worden aan de raad gezonden; 
 
Schriftelijke beantwoording 
- de vraag over wat opheffing na 2 jaar  voor gevolgen heeft voor de diverse 
platforms die in de Liemerse Ambassade zijn opgegaan zal schriftelijk worden 
beantwoord; 
- de vraag waarom nemen de gemeenten het voortouw voor de oprichting van de 
Liemerse Ambassade 
 
Conclusie 
Het voorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering. 
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 Raadsinformatiebrief 2019-139 Inspectierapport kwetsbare kinderen 
onvoldoende beschermd 
Geagendeerd op verzoek van de fractie van het CDA (lijst ingekomen stukken 
raadsvergadering 18 december 2019). De fractie geeft aan te willen weten met 
welk doel extra aandacht voor kwetsbare kinderen wordt meegenomen in beleid. 
 

Commissie 
- is er nog steeds nauwelijks of geen sprake van een wachtlijst; 
- in deze tijd (lockdown) komen kwetsbare kinderen mogelijk nog meer in de 
knel. Is er ook nu nog sprake van adequate hulpverlening in onze gemeente. Is 
er goed zicht op deze kinderen, is er in Zevenaar opvang geregeld voor kinderen 
van ouders met onmisbare beroepen en is er ook voor de groep zeer kwetsbare 
kinderen opvang geregeld zodat zij ook in deze periode terug kunnen vallen op 
een veilige omgeving; 
- herkent de wethouder de beschreven stand van zaken in het rapport en welke 



verbeteracties worden er in gezet; 
- klopt de analyse dat de gesignaleerde problemen uitvoeringsproblemen zijn en 
niet duiden op onvoldoende beleid; 
- in het rapport wordt gesproken over concrete verbeterpunten in maart/april wat 
is de stand van zaken; 
- zijn er aanwijzingen dat eerder genomen bezuinigingsmaatregelen moeten 
worden teruggedraaid. 
 
College 
De portefeuillehouder geeft aan dat aanbevelingen worden herkend. 
- Er waren toen geen signalen over problemen met de toegang van kinderen tot 
de hulpverlening. Maar er zijn geen gegevens over de huidige situatie. De 
wethouder zal dit laten onderzoeken. 
- Er is aansluiting bij het onderwijs voor de kwetsbare kinderen en zo is er voor 
ongeveer 20 kinderen opvang geregeld in deze tijd. Er is de mogelijkheid deze 
opvang uit te breiden. Veilig Thuis heeft en digitaal en met huisbezoeken zicht op 
de kinderen en hun directe omgeving. Desondanks heeft zich een incident voor 
gedaan. 
- Naar aanleiding van de bevindingen worden in de regio verbeteringen 
voorgesteld m.b.t.: 
- inkoop en tarifering 
- samenwerking en kennisdeling en het meer instelling brengen van de Sociale 
Teams 
- de administratieve knelpunten 
- de monitoring van de wachtlijsten. 
Hierover wordt 17 april gesproken. De wethouder vertegenwoordigd de 
gemeente hierin. 
- Er zijn geen signalen aangegeven over problemen ontstaan door de 
vastgestelde bezuinigingen. 
 
Toezegging 
De portefeuillehouder zegt toe dat een "thermometer" wordt gestoken in de 
situatie op dit moment m.b.t. de toegang tot hulpverlening. 
De portefeuillehouder zegt toe dat een RIB zal worden opgesteld over de 
voorstellen die boven regionaal gedaan worden voor de verbeterpunten. Voor 
mei reactie naar ministerie. 
 
Schriftelijke beantwoording 
De veelal technische vragen zullen schriftelijk worden beantwoord. 
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 Raadsinformatiebrief 2020-028 Bestuursrapportage RSD 2019 
Portefeuillehouder: wethouder Elfrink 
 
Voorafgaande aan de behandeling van dit onderwerp vindt er een korte 
toelichting/presentatie door W. Hekkers, manager RSD, plaats. 
 

Inleiding bij de presentatie 
Door de coronacrisis zijn de doorkijken in de presentatie naar 2020 niet meer 
actueel 
 
Commissie  vragen over de presentatie 
Spreekt zijn waardering uit over de beknopte en zeer duidelijke presentatie. 
Waardering voor de ontwikkeling binnen de RSD 
De volgende vragen werden gesteld: 
- 33% heeft geen begeleiding door een klantmanager, wordt van hen verwacht 



dat zij zelf een baan vinden etc?; 
- zou de opstart uit de huidige situatie misschien ook kansen bieden voor de 
doelgroep; 
- is de RSD zich aan het voorbereiden op de toename van het aantal clienten als 
gevolg van deze crisis en zo ja hoe; 
- veel cliënten hebben een lange uitkeringsduur, veelal langer dan 5 jaar, hebben 
deze mensen nog een kans op de arbeidsmarkt. 
 
Beantwoording door dhr. Hekkers 
- voor ongeveer een derde van het bestand geldt dat zij tussen nu en 5 jaar geen 
zicht hebben op betaald werkt. Zij worden o.a. besproken met het Sociaal Team 
zodat bezien kan worden of zij eventueel als vrijwilliger kunnen worden ingezet. 
- de RSD heeft de afgelopen periode iedere medewerker omgeschoold om de 
TOOZO regeling uit te kunnen voeren. Veel signalen over ondermijning ook dit 
brengt extra werk met zich mee. In mei al hercontrole dit vraagt ook alle hens 
aan dek. 
- moeilijk om en scenario te schetsen voor de gevolgen van de huidige situatie. 
- veel nieuwe aanvragers zijn jongeren. Voor een deel van deze jongeren kunnen 
we nu al werk vinden maar dit struikelt soms over het niet kunnen doorgaan van 
een opleiding hiervoor. Na afloop van de crisis verwachten we deze jongeren 
weer snel aan het werk te hebben. 
 
College 
De portefeuillehouder geeft de complimenten aan de RSD over de 
ontwikkelingen in de afgelopen periode en complimenten aan de medewerkers 
die bijna dag en nacht hebben doorgewerkt om de TOOZO uit te kunnen voeren. 
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 Mededelingen portefeuillehouders 
Gelegenheid voor de portefeuillehouders om korte actuele en urgente 
mededelingen te doen. 
 

wethouder mevrouw Elfrink 
Begroting 2021 Veilig Thuis komt na het zomer reces. 
 
wethouder de heer Van Dellen 
Verplaatsing Sterenschool: het haalbaarheidsonderzoek is afgerond met een 
positief advies. Naar aanleiding van dit onderzoek zijn drie vragen voorgelegd 
aan het college: 
- m.b.t. het bewegingsonderwijs is de vraag gesteld of het budget (€440.000) dat 
beschikbaar is voor gymvervoer aangewend kan worden voor de bouw van een 
gymlokaal op locatie. Het college zal dit onderzoeken. 
- het zelfde geldt m.b.t. de vraag of de Grimborghof geschikt kan maken voor 
gebruik door de school en de buurt 
- voor een verkeersveilige oplossing is een aanvullend budget van € 330.000 
beschikbaar gesteld. Samen met delegatie ouderraad, buurtbewoners, 
verkeersdeskundigen etc. is hier naar gekeken. De uitkomst is voorgelegd aan 
de MR en zij zullen positief adviseren over de verhuisplannen. 
 
Aan de wethouder wordt gevraagd of het gesprek met de ouders die hebben 
ingesproken al heeft plaastgevonden? 
Dit gesprek heeft door de coronacrisis nog niet plaatsgevonden. De drie 
aanbevelingen uit het onderzoek komen wel overeen met de meest 
zwaarwegende bezwaren van de ouders.  Gelet op het belang van een tijdige 
realisatie van de school gaat het project wel door. Met de ouders zal zodra dat 
weer mogelijk is het gesprek gevoerd worden. 
 



wethouder de heer Winters 
WMO: hier neemt m.b.t WMO-oud (rolstoelen, bedden etc) het aantal aanvragen 
af. Dit komt n.a.w. door verandering in de prioriteit bij artsen en ziekenhuizen. 
Ook de afname van de aanvragen voor aangepast vervoer. 
Zoals eerder aangegeven toename van de zorgvraag voor kwetsbare kinderen. 
De bereikbaarheid van de gemeente voor WMO (aan-) vragen is ongewijzigd.De 
medewerkers werken van uit huis en hebben contact met de cliënten via 
videobellen en de telefoon. 
Zorg waarvoor de indicatie afloopt wordt verlengd zodat de zorg door gaat. Zodra 
dit weer mogelijk is zal de herijking plaatsvinden. 
Voor de betaling van de zorgaannemers worden de richtlijnen van het ministerie 
toegepast. D.w.z. zorg die geleverd wordt wordt op factuur betaald. Als het niet 
mogelijk is de zorg te leveren worden er voorschotten verstrekt zodat de 
zorgaannemer kan blijven bestaan in deze periode. Uiteraard zullen de 
voorschotten later verrekend worden. 
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 Rondvraag 
De leden van de commissie kunnen vragen stellen aan de portefeuillehouders. 
 

Notulen 
De heer de Nooij vraagt wethouder Van Dellen naar de op te stellen risico 
analyse. 
Wethouder Van dellen geeft aan dat deze inmiddels gemaakt is en dat de 
gemeente hiermee zelf de landelijke pers gehaald heeft. 
Toezegging: de gemaakt analyse en de hiervoor onderliggende berekeningen 
zullen aan de raad worden gezonden. 
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 Sluiting 
 
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun deelname aan deze vergadering. 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 u. 
 
Zevenaar, 14 april 2020 
Namens de Agendacommissie, 
Roelien Heemsbergen, commissiegriffier 
 
 

 


